
上海国际嵌入式展

产品名称 上海国际嵌入式展

公司名称 纽伦堡会展（上海）有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市静安区天目西路218号3508-3510室

联系电话 021-60361200 15000768423

产品详情

上海国际嵌入式展

Embedded World China

Time: 09:00 – 17:00, April 13-14, 2022 09:00 – 16:00, April 15, 2022

时间： 2022 年 04 月 13-14 日 09:00 – 17:00   2022 年 04 月 15 日 09:00 – 16:00

Venue: Shanghai World Expo exhibition hall H3 (No. 850, Bocheng Road, Pudong New Area, Shanghai)

地点： 上海世博展览馆H3 （上海市浦东新区博成路850号）

参展理由 Exhibition reasons

The organizer is the most important annual gathering of the embedded industry. Industry decision makers and
concept leaders will gather here

主办方嵌入式行业重要的行业会议，公司中高层领导和技术科研人员将在这里聚集畅所欲言

The most ideal platform for sharing professional knowledge, establishing customer relationship and developing
international market

分享行业知识、建立客户关系、开拓国际市场理想的平台

The whole industrial chain of embedded system technology will attend the exhibition, so that the embedded industry
can calmly face the challenges of the market and jointly find solutions



展会中嵌入式系统技术的整个产业链都将出席，使嵌入式产业从容面对市场的挑战，共同寻找解决方法

The participants in the conference are all industries, companies, middle and high-level or technology research
institutes, which facilitate communication and timely grasp the trends of the embedded industry

参展会议的都是行业，公司，中高层或技术研究院，方便交流沟通，及时掌握嵌入式行业动态

With industry-leading exhibitions and industry-leading conferences, it provides the most ideal platform for the
combination of theory and practice

拥有行业前沿的展览和行业潮流的会议，为理论与实践的结合提供了理想的平台

Exhibit scope  展品范围

1. TOOLS –Software 软件工具

2.HARDWARE –Modules 模块/模组

3. TOOLS –Hardware 硬件工具

4. HARDWARE -Hardware devices and modules for secure embedded systems
用于安全嵌入式系统的硬件设备和模块

5. SERVICE -System development 系统开发服务

6. HARDWARE –Components 配件/元器件

7. HARDWARE -Systems for various applications 各类应用系统硬件

8. SERVICES -Electronic manufacturing 电子制造服务（EMS）

9. HARDWARE -Electronic displays 电子显示屏

10. SERVICE –Consulting 咨询服务
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